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Да је неко у Србији извређао Хрвате као што је то учинио градоначелник Сплита и
посланик у хрватском Сабору Жељко Керум већ би реаговао Савет безбедности УН, а
пошто се то дешава у држави која улази у ЕУ, очигледно да не наилази на тако велику
осуду, каже за Пресс премијер Ивица Дачић

  

  

Дачићева изјава је прво реаговање неког од српских званичника поводом увреда које је
сплитски градоначелник у емисији ХТВ-а изрекао на рачун Срба, означивши их као извор
свих проблема у Хрватској.

  

- Мислим да су изјаве градоначелника Сплита класичан пример злоупотребе
националних питања и осећања. Ми желимо добре односе са Хрватском, и ово сигурно
не може нарушити нашу жељу за добрим односима. Ниједан појединац то не може, али
постоји друга ствар, а то је да ми се чини да је обичан народ много више повезан између
себе него што су то политичари - рекао је премијер.

  

На питање да ли овакве изјаве могу да доведу до повећања нетрпељивости хрватских
грађана према Србима, Дачић је рекао да је Керум и до сада свашта причао о Србима.

  

- Он је рекао да не би желео Србина за зета, а сада каже да владамо хрватским
финансијама. Па, и ја бих волео да је то тако, али нисам нешто приметио да је у реалном
животу то истина - рекао је Дачић
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